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JOHTOKUNNAN KOKOUS  

 

Aika  08.01.2024 klo 18.00 

Paikka  Seuran toimisto - Tehtaankatu 9, 08100 LOHJA 

 

Läsnä       Camilla Dillström (pj), Sonja Hesso (kokouksen siht.), Jari Raninen, Krista Alm, 

  Jarmo Hollo, Ninja Salovaara-Rinne, Jani Vikholm, Tapani Leino ja Juha Heinänen 

 

Poissa       Julius Westerberg 

 

Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Puheenjohtaja Camilla Dillström avasi kokouksen klo 18:00. Kokous todettiin lailliseksi ja 

päätösvaltaiseksi. 

Johtokunnan 2024 järjestäytyminen 

- Varapuheenjohtaja: varapuheenjohtajaksi valittiin Jari Raninen. 

- Sihteeri: sihteeriksi valittiin Julius Westerberg. 

- Rahastonhoitaja: rahastonhoitajiksi valittiin Sonja Hesso ja Ninja Salovaara-Rinne. 

- Viestintävastaava: viestintävastaavaksi valittiin Krista Alm. 

- Kilpailut / tapahtumat: kilpailu ja tapahtumavastaavaksi valittiin alustavasti Julius 

Westerberg. 

- LUU kaupan hoitaja: LUU-kaupan hoitajaksi valittiin Ninja Salovaara-Rinne. 

- Varustetilaukset, buffet, some → Terhi Paananen luvannut jatkaa tässä. 

Nimenkirjoitusoikeudet 

- Sääntöjen mukaiset (puheenjohtaja, varapuheenjohtaja, sihteeri) ja kaksi muuta henkilöä. 

Päätös: nimenkirjoitusoikeus pidetään edelleen sääntöjen mukaisesti puheenjohtajalla 

(Camilla Dillström), varapuheenjohtajalla (Jari Raninen) ja sihteerillä (Julius Westerberg). 

Lisäksi nimenkirjoitusoikeudellisiksi lisätään rahastonhoitajat (Sonja Hesso ja Ninja 

Salovaara-Rinne). 

Tilinkäyttöoikeudet 

Päätös: johtokunta päätti myöntää tilinkäyttöoikeudet verkkopankkitunnuksineen, 

yhdistyksen puheenjohtaja Camilla Dillströmille, sekä rahastonhoitajille Sonja Hessolle ja 

Ninja Salovaara-Rinteelle. Muut tilinkäyttöoikeudet poistetaan. 

Tilinkäyttöoikeus koskee kaikkia Länsi-Uudenmaan Urheilijat ry:n tilejä. 
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Tästä kohdasta tehdään myös erillinen pöytäkirjanote, jossa näkyvät tilinkäyttöoikeuden 

saavien henkilöiden henkilötunnukset. 

Taloustilanne 

Käsitellään tarkemmin seuraavassa kokouksessa. 

- Kumppanuuspakettien myynti vielä tammi/helmikuu → yhteisviestiä jäsenistölle myClubin 

kautta vielä viikolla 2-3 

Yritetään saada boostia tähän vielä alkuvuodesta. Keskusteltiin Lohjan golfkentän 

innostuksesta lähteä kumppaniksi. Tätä vielä selvitellään. Keskusteltiin myös 

mahdollisuudesta poiketa valmiista kumppanuuspaketista, jos mahdollisella 

yhteistyöyrityksellä onkin tarjota jotakin muuta. 

Lisäksi keskusteltiin Nummelan Intersportin kiinnostuksesta lähteä seuran kumppaniksi 

mm. jäsenetujen merkeissä. Tapani Leino selvittää tätä. 

- Joulupaketoinnin hyvitykset 

Osa on tehnyt ekstravuoroja ja saavat siitä rahallisen hyvityksen (yht. 6 hlö). Pohdittiin, 

miten hyvitys maksetaan. Päätettiin, että osalle hyvitetään suoraan tilille seuraleirimaksuihin 

ja osalle kuukausimaksuissa. Ninja selvittää keille hyvitys kuuluu ja miten ne kenenkin 

kohdalla hoidetaan. 

Valmennuspäällikön ajankohtaiskatsaus 

- Urheilijatilanne, ryhmät, tilat, valmennus/ryhmä 

Käytiin läpi Juhan luoma Excel-lista ohjaajista, aikatauluista ja treeneistä. Keskusteltiin 

Vihdin Viestin kanssa tehtävästä mahdollisesta yhteistyöstä, jossa Juha valmentaisi ja Vihdin 

Viesti tarjoaisi tilan. Tämä jää vielä selvitykseen Juhalle. 

- Sopimusurheilijat 2024 

Sopimusurheilijoita tällä hetkellä neljä henkilöä. Juha kertoi, että mahdollisesti on tulossa 

vielä muutama lisää. Sopimusurheilijoiden palkkiot tällä hetkellä yhteensä 2000,00 euroa. 

Tapahtumat ja markkinointi 

- pm-vauhdittomat 14.1. → Tämän osalta kaikki kunnossa. 

- Talvijuoksusarja 20.1, 17.2. ja 23.3. → Seuraavaan 20.1. lupautunut jo: Jari Raninen 

ajanotto, Ninja Salovaara-Rinne toimistossa, Jarmo Hollo ja Tapani Leino alustavasti. 

Arctic Nutrition / IceGold tulossa mukaan tapahtumiin. 

- 24.1. Liikkuva yläkoulu tapahtuma → Juha hoitaa tämän. 
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- Päiväleiri ja Olympialaiset hiihtolomaviikolla → Juha ja Krista hoitaa. 

- Tenavatohinat 10.3. → Tämä alustavasti päivämääränä tiedossa. 

- Aikuisurheilu, LLK / YU avoimet ovet → LLK / YU avoimet ovet juuri parhaillaan 

käynnissä. 

 Aikuisurheilijoilta kysytään halukkuutta järjestää omat avoimet ovet. 

Muut asiat 

- Sponsori hiihtolomaviikon päiväleiriin 

Saataisiinko sponsori tähän mukaan. Pohdittiin, että sponsorin saamisen deadline 

viimeistään ensiviikolla. Sponsorilta tarve n. 300,00 euroa, jotta saataisiin maksuton 

tapahtuma kaikille halukkaille.. 

- Markkinointi (sopimus) LoPan näytöissä 

LoPalla on Lohjan KCM:ssä ja Lohjantähdessä markkinointinäytöt. Ajatus, jos saisi LUU:n 

jatkuvan mainoksen niihin. Päätettiin, että tähän palataan seuraavassa kokouksessa. Krista 

selvittää paljonko tämä LUU:lle kustantaisi. 

- Laskutuksen erityistapaukset, sisaralennus, muut ”alennukset” 

Keskusteltiin sisaralennuksen käytöstä. Kuukausilaskutuksella ei pysty tätä oikein 

hyödyntämään. Laskuttaminen on hankalaa ja vaatisi paljon työtä. 

Annettiin kaksi ehdotusta: 

• luovutaan tästä 

•  annetaan edes 5% alennus. Keskusteltiin ajatuksesta, jossa alennus 

annettaisiinkin ”etusetelinä” muihin tuotteisiin. 

Asiasta ei tehty vielä päätöstä, keskustellaan ensi kokouksessa tästä lisää. 

Keskusteltiin myös siitä, että kaikki alennukset, tulee olla listattuna ja johtokunnan tiedossa. 

Sonja ja Ninja pohtii tähän ensi kokousta varten jonkunlaisen systeemin, miten jatkossa 

nämä hoidetaan. 

Lisäksi keskusteltiin perhealennuksesta. Päätettiin, että myös tämä käsitellään seuraavassa 

kokouksessa. 

- Sähköisen laskutuksen mahdollisuus myClubissa 

Sonja laskee paljonko vuositasolla tämä tulisi maksamaan ja sen jälkeen pohditaan, onko 

tämä kannattavaa. Käsitellään asia seuraavassa kokouksessa. 

- Seuran valokuvaus, Expres Kuva → Tarjoaa yhteistyötä, jossa tulevat ottamaan harrastajista 

muotokuvat ja harjoitusryhmistä ryhmäkuvat. Kuvaus on seuralle täysin ilmainen ja lisäksi 
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seura saa kuvat käyttöönsä digitaalisessa muodossa. Harrastajille/heidän vanhemmilleen tarjotaan 

mahdollisuus ostaa kuvia/tuotteita muistoksi kaudesta. 

Keskusteltiin asiasta ja päätettiin, että otetaan kuvaus tälle keväälle kauden alkuun. Camilla 

hoitaa tämän. 

- Inission Oy Lohja lumenpudotus 

Kysyttiin halukkuuttamme / mahdollisuuttamme tehdä heille lumenpudotusta noin viikon 

varoitusajalla (peltikatto, noin 4000 m2, loiva eli toiminnan pitäisi onnistua ilman valjaita). 

vähintään 10 talkoolaista, noin 3 tunnin homma / kerta, viikonloppuna. laskutus 30€ / tekijä / 

tunti (900€ / keikka). 15 hengen rinki, joista 10 saataisiin paikalle (Julius, Jari Kinnula +1). 

Innokkuutta löytyy, mutta koko henkilömäärän kasaan saaminen voi olla haasteellista. 

Keskusteltu ringistä, ketkä voisivat osallistua. Nyt ilmoittautuneita johtokunnasta Juliuksen 

lisäksi vielä Jari Raninen, varauksella Tapani Leino. Lisäksi urheilijoiden vanhemmista 

mahdollisesti Anssi Rinne. 

- Toimintakäsikirja 

Siirtyy seuraavaan kokoukseen. 

- Google Driven käyttö 

Keskusteltiin tästä ja sovittiin, että yhdelle tunnukset, joka jakaa kaikille sitten oikeudet. 

Tänne jatkossa kaikki pöytäkirjat ja muut materiaalit, jotka jakoon kaikille. Jatkossa myös 

esityslistat löytyvät täältä, johon jokainen voi käydä lisäämässä itsenäisesti asiat tarvittaessa. 

Krista hoitaa asiaa. 

- Sähköpostit 

Keskusteltiin seuran sähköposteista. Toimistolla on oma sähköposti, johon ainakin Kristalla, 

Camillalla ja Ninjalla pääsy. Juhalla oma sähköposti. Puheenjohtajalla sähköposti, jota 

Julius lukenut. Keskusteltiin siitä, että rahastonhoitajille pitäisi saada käyttöön sähköposti, 

jonne jaetaan jatkossa sopimukset jne. Camilla ottaa puheenjohtajan sähköpostin käyttöön.  

Tulospalvelu sähköposti on Kristalla. Päätettiin siitä, että turhat sähköposti poistetaan ja sen 

tilalle otetaan käyttöön talous -sähköposti, mikäli mahdollista. 

- Sporttivaunun katsastus → Jarmo Hollo lupasi hoitaa katsastuksen. 

- Arctic Nutrition kävi kokouksessa esittelemässä tuotteitaan. Seuralla mahdollisuus osallistua 

tuotteiden myyntiin ja kerätä tästä itselleen hieman tuottoa. Selvitetään asiaa vielä lisää. 

Seuraavan kokouksen ajankohta 

 5.2.2024 klo 18.00. 
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Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.08 

 

 

Puheenjohtaja                    ___________________________ 

     Camilla Dillström 

 

 

      Sihteeri       __________________________ 

     Sonja Hesso 

 

 


